
Itineantu solicita consiliului local alocarea unei sume de bani pentru plata acestei

modernizari..
- Dl. Primar aratzfaptul ca in urma caderilor de ploi ce au avut loc in vara

aceasta, s-au curatat cu pompa Primariei Obreja fantanile afectate din satele Iaz

si Var.
- Dl primar informeaza consiliul local ca intentioneazzsarealizeze un "Buletin de

Obreja"rpentru informarea cetatenilor comunei Obreja'
- Dl p"i-"i aratafaptul ca puturile pentru alimentarea cu apa.din satul iaz sunt

pozitionate gresit in teren, o parte din suprafata fiind pe proprietate privata, iar
pentru rezolvarea acestei situatii tebuie gasite solutii'

- bf primar arata faptul s-a realizat un camin pentru apa la caminul cultural din

Ciuta.

Intrucat nici un consilier nu si-a mai manifestat dorinta de a interveni la acest punct al

Ordinii ilezirdomnul primar Peia lon, impreuna cu domnul PetrescuS Mircea Dan -
presedinte de sedinta, multumesc consilierilor prezenti pentru participarea la sedinta si

declara inchise lucrarile acestei sedinte.
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